
Trzydziesta ósma sesja Rady Miejskiej 
08 stycznia 2010roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XXXVIII/ 2010 
 

Z sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej odbytej w dniu 
08 stycznia 2010 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 901 

 
Czas zakończenia obrad - godz. 922

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 13 Radnych 
 
Brak radnych: 

1. Zbigniewa Wiśniewskiego 
2. Marcin Czesyka 

 
 
Co stanowi – 86,66% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 

 
Obrady XXXVIII sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 
przywitał wszystkich zebranych: radnych. Stwierdził quorum na podstawie listy 12 radnych obecnych. 
Poinformował Radnych że jest to Nadzwyczajna sesja która jest podyktowana na wniosek Pana 
Burmistrza. 
 
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są jakieś wnioski w sprawie porządku obrad? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad-  kto jest za przyjęciem porządku obrad. 
 
- za- 12- głosów 
 



Przewodniczący obrad- porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Porządek obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej: 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II .  Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie udzielenia jednorazowej dotacji nowoutworzonemu zakładowi budżetowemu o nazwie 
„Zakład Komunalny”. ( druk nr XXXVIII/410/10) 
2. w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2010 (druk XXXVIII/411/10) 
3. w sprawie sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju Nr 
XXXVI/376/09 z dnia 30 października 2009 r. w sprawie podatku od nieruchomości. (druk 
XXXVIII/412/10) 
III. Wolne wnioski i informacje. 
IV. Zakończenie sesji. 
 
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad – poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim 
zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 10- głosów 
- wstrzymały się – 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XXXVII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
większością głosów. 
 
O godzinie 905 – przybyła radna Pani Alicja Kałużniak, stan radnych na sesji 13 osób. 
 
Do punktu II.1 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia jednorazowej dotacji 
nowoutworzonemu zakładowi budżetowemu o nazwie „Zakład Komunalny”. 
(druk nr XXXVIII/410/10) 
Projekt przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- uchwała ta mówi więcej udzieleniu 
jednorazowej dotacji dla zakładu budżetowego więcej nazwie Zakład Komunalny więcej związku 
więcej tym, że zakład powstał więcej dniu 1 stycznia jest konieczne by przekazać dotację, która 
umożliw mu działania, bo w styczniu nie mają oni dochodów. PO kierownik pan Bugajski zwrócił się   
o dotacje związku z funkcjonowaniem tego zakładu. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  dlaczego tej dotacji nie przewidzieliśmy w projekcie budżetu na 
rok 2010.  że to było na zakup sprzętu dlaczego tego nie zrobiono. Postawiono radnych przed faktem 
dokonanym. Skoro tworzymy zakład komunalny  to należało przewidzieć że będą potrzebować środki. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- można było to przewidzieć uchwała powstała szybko więcej być 
może że skarbnik nie przewidział tego ale nie stoi nic na przeszkodzie by ta uchwałę podjąć.  
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Radny pan Mieczysław Krzemiński- sesja dzisiejsza jest też w związku z tym, że pracownicy nie 
otrzymali by poborów.  
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak- tak ale można było zrobić to na poprzedniej sesji. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- projekt budżetu był złożony do RIO wcześniej więcej tam nie 
było zakładu budżetowego więcej te pieniądze możemy teraz dopiero przekazać. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak-  pan Marek już na poprzedniej sesji zgłaszał. Ze jest to robione za 
szybko i należy się nad tym zastanowić. 
 
Pytań więcej nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXVIII/410/10 stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu II .2  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-
Zdrój na rok 2010 (druk XXX/411/10) 
 
Projekt przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  jest to uchwała która jest konsekwencją 
uchwały poprzedniej. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania do tej uchwały. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  co w szczególności pokryją te środki.  
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  jest to kwota jaką przedstawił kierownik zakładu budżetowego i 
są to płace z pochodnymi energia usługi delegacje poczta szkolenia, telefon itd. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
- wstrzymała się -1 – osoba 
- nie głosowała – 1 osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXVIII/411/10 stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu II .3  Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania błędu pisarskiego w 
uchwale Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju Nr XXXVI/376/09 z dnia 30 
października 2009r. w sprawie podatku od nieruchomości. (druk XXXVIII/412/10) 
 
Projekt przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, która mówi o sprostowaniu 
błędu pisarskiego i nie było napisane, że uchwała wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2010. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania do tej uchwały. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXVIII/412/10 stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu III. Wolne wnioski i informacje. 
 
Dyrektor TCK pan Mirosław Basarab zaprosił radnych i Burmistrza na Wielką Orkiestrę Świątecznej 
Pomocy i proszę o wsparcie tego szlachetnego celu, może radni na ten cel wpłaca dietę jaka otrzymali 
z dzisiejszej sesji. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak- cel WOSP jest bardzo szlachetny i popieram to w całości, a pytanie 
moje w jakim trybie została zwołana sesja i na czyj wniosek. 
 
Przewodniczący obrad-   w trybie nadzwyczajnym na wniosek pana Burmistrza. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  Burmistrz i zastępca również wpłaca na ten cel. 
 
Przewodniczący obrad-   możemy to zrobić w podobny sposób jak wpłacaliśmy pieniądze na pomoc 
dla Kamienia Posmorskiego. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński – WOŚP ma inne prawa wniosków jest to stowarzyszenie 
wniosków Kamień Pomorski to tragedia rodzin. Kto chce wpłaci wniosków kto nie chce to nie wpłaci. 
 
Burmistrz pan Zbigniew Kitlas-  część rzeczy na licytację przeznaczyłem ale jeszcze wnoszę również 
wpłacę na ten cel pieniądze. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  3 lata temu wycofał się pan wniosków prenumeraty gazety sołeckiej, ale 
był wówczas poradnik wniosków teraz tego nie ma czy obecnie mamy to za prenumerowane? 
 
Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- zapytam się czy mamy to zaprenumerowane. 
 
Więcej wniosków nie zgłoszono. 
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Do punktu IV. Zakończenie sesji. 
 
O godzinie 922 – Przewodniczący obrad zamknął nadzwyczajną sesję XXXVIII sesję Rady Miejskiej. 
Dziękując wszystkim za przybycie.  
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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